

Memo (RE-SENDING)



To: Band Members

From: Chief & Council

Re: Funding Opportunity

The Madawaska Maliseet First Nation has recently received funding to help new or existing entrepreneurs.

For new entrepreneurs, the funding can be used to help with the creation of a business plan.

For existing entrepreneurs, the funding can be used in three different ways:

1. Capacity building (training)
2. Marketing
3. Capital investments

The maximum amount allowed for one entrepreneur is **\$3000**.

If you are interested, submit a proposal explaining what would be done with the funding.

Only FOUR proposals will be retained.

DEADLINE FOR SUBMISSIONS: Wednesday, July 5th, 2017

À: Membres de la bande

De: Chef et Conseil

Sujet : Opportunité de financement

La Première Nation Malécite du Madawaska a récemment reçu des fonds pour aider les entrepreneurs nouveaux ou existants.

Pour les nouveaux entrepreneurs, le financement peut être utilisé pour aider à la création d'un plan d'affaires.

Pour les entrepreneurs existants, le financement peut être utilisé de trois façons différentes :

1. Renforcement des capacités (formation)
2. Marketing
3. Investissement en capital

Le montant maximum autorisé pour un entrepreneur est de **3000 \$**.

Si vous êtes intéressé, veuillez soumettre une proposition expliquant ce à quoi servirait le financement.

QUATRE propositions seulement seront retenues.

DATE LIMITE POUR SOUMISSIONS: Mercredi, le 5 juillet, 2017